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KAKO GRADIMO BIOLOŠKO ČISTILNO 
NAPRAVO V OBČINI DORNAVA

Glede na to, da bi našim 
občanom radi zagotovili čisto 
okolje in ohranili čim bolj zdravo 
podtalnico, kar je zelo pomemb
no za nas in naše zanamce, smo 
se v Občinskem svetu Občine 
Dornava odločili za izgradnjo 
biološke čistilne naprave in 
kanalizacije za naselji Dornava in 
Mezgovci ob Pesnici.
Na osnovi izdelanih projektov in 
pridobljenega gradbenega 
dovoljenja smo v Uradnem listu 
Republike Slovenije, št. 68-70, z 
dne 18. 7. 2003, na strani 4108 
objavili razpis za izgradnjo 
biološke čistilne naprave.
Na omenjeni razpis se je prijavilo 
devet ponudnikov z različnimi 
ponujenimi cenami za izgradnjo 
biološke čistilne naprave. 
Pravočasno so veljavne ponudbe 
poslala naslednja podjetja:
- Nivo gradnje in ekologija, d. d.,

Celje,
- Protech, d. d., Maribor,
- AqvaPlus Asbergasse, Dunaj,
- Cestno podjetje, d. d., Maribor,
- Stadij, d. o. o., Mala Brda, 
Hruševje,
- Genera, d. o. o., Ljubljana,
- EVACO, d. o. o., Maribor,
- GRADIS G P, d. d., Gradnje Ptuj. 
Najcenejša ponudba je znašala 
110, najdražja pa 175 milijonov 
tolarjev.
Komisija za odpiranje ponudb, ki 
jo je imenoval Občinski svet, je 
prispele ponudbe pregledala in 
Občinskemu svetu na predlog 
stroke v potrditev predlagala 
najugodnejšega ponudnika. 
Občinski svet Občine Dornava je 
na predlog komisije za odpiranje 
ponudb sprejel najugodnejšo 
ponudbo v višini 110 milijonov 
tolarjev podjetja PROTECH iz 
Maribora.
Dvaindvajsetega oktobra leta 
2003 smo z omenjenim podjet
jem podpisali pogodbo za izved
bo biološke čistilne naprave v 
Dornavi.
Takoj po podpisu pogodbe, kot 
je dopuščalo vreme, smo pričeli 
z izgradnjo. Zaključek del je 
predviden v juniju leta 2004.
Za izgradnjo čistilne naprave 
moramo imeti primerno 
zemljišče v bližini reke Pesnice. 
Med ostalim je Občina Dornava 
lastnik njive, ki jo je pridobila na 
zapuščinski razpravi (za Hrgovo
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(Čušekovo) domačijo zaradi 
preživnine za g. Franca Hrga in 
go. Anico Zemljak).
Da bi bila gradnja čistilne 
naprave čim cenejša, bomo 
omenjeno njivo zamenjali z 
zemljiščem za gradnjo čistilne 
naprave, tako da Občina 
Dornava ne bo imela dodatnih 
stroškov za nakup parcele, na 
kateri stoji čistilna naprava.
Na 15. seji Občinskega sveta 
Občine Dornava smo sprejeli 
sklep, da na osnovi gradbenega 
dovoljenja in projektov za izved
bo kanalizacije v Uradnem listu 
RS razpišemo izvedbo kanal
izacije v najkrajšem možnem 
času.
Kako bomo zagotovili finančna 
sredstva za investicijo čiščenja in 
odvajanja odplak?
Pri drugi fazi izgradnje bivalnih 
objektov Zavoda dr. Marijana 
Borštnarja sem bil poslovno pris
oten in sem v projektih za izved
bo opazil, da je za potrebe 
Zavoda predvidena manjša čistil
na naprava za čiščenje odplak, ki 
bi naj bila zgrajena v sklopu 
druge faze izgradnje omenjenih 
objektov.
Takoj sem pomislil, da bi lahko 
investitor Ministrstvo za delo, 
družino in socialne zadeve 
denar, ki je namenjen za individ
ualno čistilno napravo, vložil v 
skupno čistilno napravo za 
potrebe lokalne skupnosti in 
Zavoda dr. Marijana Borštnarja. 
Napisal sem dopis in ga poslal na 
Ministrstvo za delo, družino in 
socialne zadeve s predlogom, da 
opustijo izgradnjo lastne čistilne 
naprave in da skupno zgradimo

kanalizacijo in čistilno napravo. 
V večkratnih razgovorih in po 
prepričevanju mi je odgovorne 
ljudi na omenjenem ministrstvu 
uspelo prepričati, da so se strin
jali z mojim predfogom in 
opustili gradnjo lastne čistilne 
naprave.
S pogodbo z Občino Dornava se 
je Ministrstvo za delo, družino in 
socialne zadeve obvezalo, da 
bodo zagotovili 110 milijonov 
tolarjev kot soinvestitor v skupno 
čistilno napravo in kanalizacijo. 
Kako visoka bo skupna investici
ja čistilne naprave in kanalizacije, 
bomo izvedeli, ko bomo sprejeli 
ponudbe za izvedbo kanalizaci
je.
Nekaj denarja bomo zagotovili s 
priključnino gospodinjstev na 
kanalizacijo občani sami, nekaj 
nepovratnih finančnih sredstev 
bomo dobili od Ministrstva za 
okolje, prostor in energijo, ostalo 
pa bomo morali zagotoviti s 
proračunom Občine Dornava. 
Zelo pomembno je, kako velika 
bo priključnina za posamezno 
gospodinjstvo, saj naših 
občanov ne želimo oziroma ne 
moremo preveč denarno obre
menjevati.
Plačilo priključnine bomo 
omogočili na 24 mesecev.
O višini priključnine na kanal
izacijo bo Občinski svet Občine 
Dornava razpravljal takrat, ko 
bomo imeli točne podatke o 
velikosti skupne investicije.

Franc ŠEGULA, inž., 
župan

Štajerski TEDNIK
CC RADIOPTUJ
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INTEGRACIJA - MI SMO ZA, KAJ PA VI?!

Druženje povprečnih ljudi in t. i. iskanjem zunanjih sodelavcev za
oseb z motnjami v duševnem 
razvoju je bilo prisotno že 
vseskozi v preteklosti, in sicer na 
tak ali drugačen način. Osebe z 
motnjami v duševnem razvoju se 
pojavljajo v svetu povprečnih ob 
najrazličnejših priložnostih, kar 
vsekakor ponuja možnost za 
spoznavanje drugačnosti.
Izkušnje kažejo, da je lahko 
takšen način vključevanja izjem
no prijeten za ene in za druge, 
lahko pa tudi ne. Ta »ne« se 
pojavlja zaradi najrazličnejših 
razlogov, eden izmed njih pa je 
tudi nezadostno poznavanje 
značilnosti populacije oseb z 
motnjami v duševnem razvoju. 
Le-to lahko sproži strah pred 
neznanim in se kaže v čutenju 
neugodja in težavah pri medse
bojni komunikaciji. Zaradi tega 
smo v Zavodu dr. Marijana 
Borštnarja Dornava izbrali bolj 
sistematično in načrtno pot 
vključevanja oseb z motnjo v 
duševnem razvoju v življenje 
povprečnih, in sicer je to pot pro
jektnega dela. Zavedamo se, da 
sta za spoznavanje in sprejeman
je potrebna čas in pozitivna 
izkušnja, ki sta lahko le rezultat 
večkratnega druženja in skupne
ga izvajanja prijetnih dejavnosti, 
ne pa le rezultat enkratnega 
vpogleda v življenje oseb z mot
njo v duševnem razvoju.
Tako smo junija 2003 s pobudo 
Povabilo k sodelovanju pričeli z

skupno načrtovanje in izvajanje 
integracijskih projektov. Prav 
tako so bile tudi prireditve ob 50. 
obletnici Zavoda dr. Marijana 
Borštnarja Dornava velika spod
buda za sodelovanje z nami, saj 
je pobuda vzniknila pri njih 
samih. Namen vseh integraci
jskih projektov je, da bi z 
neposrednim sodelovanjem 
varovancev Zavoda in drugih 
udeležencev v skupnem izvajan
ju določenih dejavnosti razvijali 
spoznanje o osebah z motnjami v 
duševnem razvoju, povečevali 
strpnost in sprejemljivost v 
družbenem okolju ter tako 
prispevali k njihovemu večjemu 
vključevanju v prostor normalnih 
in doseganju višjih rezultatov 
socialne rehabilitacije. 
Integracijski projekti potekajo v 
okviru Zavoda dr. Marijana 
Borštnarja na treh področjih, in 
sicer na področju:
- sodelovanja z otroki rednega 
vrtca (občasno vključevanje v 
skupino rednega vrtca),
- Snoezelen kluba in
- kreativnih delavnic ter v okviru 
mariborske enote na osnovi glas- 
beno-gibalnih dejavnosti.
Vsako posamezno področje inte
gracijskih projektov ima 
določeno število članov osnovne 
projektne skupine, ki jih koor
dinira vodja projekta. Sestavni 
del projektnega dela je tudi pro
jektna dokumentacija. Le-ta vse

buje podatke o udeležencih, 
časovno in prostorsko načrto
vanje, natančen načrt dejavnosti 
v okviru projektnega dela (vsebi
na, izvajalci itd.) in temelji na 
osnovnem namenu, v konceptu 
katerega so zastavljeni tudi cilji 
posameznega projektnega dela. 
V okviru integracijskega projekta 
»Sodelovanje z otroki rednega 
vrtca- trenutno sodelujemo z 
vrtcema iz Dornave in Marjetica 
iz Ptuja. Vključenih je 67 viteških 
otrok in devet mentoric iz vrtcev, 
od nas pa trije otroci s strokovn
im spremstvom in še osem 
drugih strokovnih delavcev, ki so 
potrebni za načrtovanje in izpel
javo projektnega dela. 
Sodelovanje v integracijskem 
projektu z naslovom »Snoezelen 
klub- trenutno poteka s Centrom 
za socialno delo Ptuj. Vključeni 
so trije otroci z mentorico, trije 
varovanci in osem strokovnih 
delavcev oziroma delavk, ki so 
nepogrešljivi bodisi pri strukturi
ranju ali izvajanju projektnega 
dela.
Na področju kreativnih delavnic 
poteka sodelovanje z društvom 
Timotej iz Ptuja, in sicer v okviru 
njihovih treh programov z 
naslovi: Blazno resno o življenju 
- BROŽ, Tabor prijateljstva in 
Sonce za vse. Integracijska pro
jekta na tem področju potekata 
tudi v okviru likovne kolonije EX 
TEMPORE in likovne kolonije 
Štatenberg. V Mariboru na 
področju glasbeno-gibalnih 
dejavnosti sodelujemo z dvema 
osnovnima šolama, in sicer z 
osnovno šolo Maksa Durjave in z 
osnovno šolo borcev za severno 
mejo. Iz vsake šole so v projekt
no delo vključena tri oziroma 
štiri dekleta in njihova mentorica, 
od nas pa trije oziroma štirje 
uporabniki in trije strokovni 
delavci.
Število izvajalcev v integracijskih 
projektih se bodisi spreminja ali 
povečuje, saj le-to oblikujejo

same vsebine dejavnosti v inte
gracijskem delu, ki izhajajo iz 
želja, potreb in možnosti sodelo
vanja. Če povzamem, se trenutno 
v okviru Zavoda dr. Marijana 
Borštnarja Dornava in pripada
joče enote Maribor vključuje 95 
zunanjih sodelujočih in 24 
notranjih sodelujočih oseb. 
Prevladujoče število zunanjih 
sodelujočih je zgolj posledica 
sodelovanja z vrtci, saj morajo 
glede na njihovo naravo dela 
vključiti celotno skupino otrok, 
če želijo sodelovati. V ostalih 
projektih je število zunanjih in 
notranjih udeležencev dokaj 
izenačeno.
Dosedanje povratne informacije, 
ki se nanašajo na izvajanje pro
jektnega dela, so pozitivne, 
spodbudne in pohvale vredne, 
da bi pa kar koli zaključevali, je 
še prezgodaj.
Zahvaljujem se vsem notranjim 
in zunanjim strokovnim 
sodelavcem in sodelavkam za 
sodelovanje in visoko strokovno 
oporo ter človečnost v vseh pro
jektnih delih.
Moje razmišljanje in čutenje ob 
delu ...
Vesela sem, da gremo v »svet« 
premišljeno, dokaj varno in 
spodbudno, saj sploh ni tako 
preprosto, kot si človek sprva 
predstavlja. Zanimata me inte
gracija DA (s kom, kje, kako, 
kdaj) in integracija NE (s kom, 
kje, kako, kdaj). In seveda, zakaj 
da in zakaj ne.
Ne vem sicer, kdaj bo to, vendar 
upam, da bo prišel čas, ko bo 
optimalno možna integracija 
nekaj samoumevnega, da bo 
takšno življenje samo in ga ne bo 
treba več »projektirati«.
Toda nekje je treba začeti in prav 
je tako!

Vesna Likovnik Gorjup, prof. def, 

i>odja projektov
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(Jezusovo trpljenje, smrt in vstajenje po Marku)

Pasijon na Polenšaku

Krajani Polenšaka so pred 
letošnjo veliko nočjo poskrbeli 
za praznično vzdušje s pasijon
sko igro o Kristusovem trpljenju, 
smrti in vstajenju. Po božični 
zgodbi je to naslednji mnogo 
večji projekt turističnega in ostal
ih društev, ki delujejo v kraju. To 
je množična igra z veliko igralci, 
zato tudi toliko zahtevnejša. 
Uprizoritev pasijona je poseben 
izziv, uresničitev tako velikega 
projekta pa zahteva veliko dela 
in vztrajnosti, prinaša pa tudi naj
globlje zadoščenje ob uspešno 
izvedenih in množično obiskanih 
uprizoritvah, ki so bile 4., 10. in 
12. aprila 2004.
Pasijon (iz latinske besede passio 
- trpljenje) je duhovna igra, ki je 
skušala ljudem bolje približati 
versko oznanilo. Pasijonske igre 
so se odvijale tudi kot procesije, 
ko so predstave potekale v spre
vodu (kot Škofjeloški pasijon), so 
tudi neke vrste odrska dela 
različnih avtorjev. Ponekod ga 
pojejo ali zborno berejo. Pri nas 
je najbolj znan Škofjeloški pasi
jon, ki so ga pripravili kapucini 
leta 1721. To je prvo ohranjeno 
dramsko besedilo v slovenskem 
jeziku. Pasijon uprizarjajo tudi v 
Laškem in Slovenskih Konjicah. 
Mi smo se odločili, da pripravimo 
pasijon zvesto po evangeliju po 
Marku, ki je menda najpre
prostejši in najbolj verodostojen, 
saj naj bi evangelist Marko živel v 
času dogajanja oziroma bi naj bil 
v nekaterih prizorih celo pris
oten.
Poudariti moram, da smo vsi, ki 
smo sodelovali, delali lju

biteljsko. Zato je bilo mnogo 
odvisno od zagnanosti, 
igralskega daru in odgovornosti 
posameznikov. V skupini sem 
spoznala veliko nadarjenih igral
cev, spečih talentov. Sama sebi 
pa moram priznati, da se je izbira 
igralcev posrečila. Bila je v 
glavnem moja, uspešna pa je bila 
zato, ker igralce pač zelo dobro 
poznam. Najtežje pri igri je goto
vo to, da se mora igralec vživeti v 
nekoga drugega, v drug značaj 
oziroma tip človeka, ter igralsko 
ponazoriti različne teme. Vsi 
igralci so se na koncu vendarle 
prepustili svoji ustvarjalni 
domišljiji, da so čim bolj 
poglobljeno izdelali in oživili 
svoj igralski lik.
Seveda so se tudi pri našem delu 
pojavljale nekatere značilne 
krize, ki nastopijo pri vsakem 
tvornem delu, zlasti pri 
skupinskem oziroma pri tako 
množični igri, kot je naša. Toda 
samo z vztrajnostjo in s 
potrpežljivostjo jih je mogoče 
premagati. Sploh pa so te last
nosti ter trdna in dobra volja 
nujno potrebne za uspešno delo 
tako množične ljubiteljske 
skupine. Upoštevati je treba, da 
ne morejo delati vsi vsega, 
ampak vsak po svojih nagnjenjih 
in sposobnostih ter po skupnem 
dogovoru prevzeti nase odgov
ornosti za posamezna opravila in 
s tem za nemoten potek skupne
ga dela. Treba se je učiti 
poslušati, sprejeti tudi drugo 
mnenje, navsezadnje prenašati 
drug drugega in delati za isto 
stvar, kar pa v množici ni vedno

lahko. Dvigal nas je humor neka
terih igralcev, ki so se znali 
pošaliti, ko nam je nagajalo 
vreme, ko nam je zmanjkovalo 
časa za vaje, ko so bile vaje slabo 
obiskane, ko je manjkalo še to in 
ono.
V razgovorih po vajah smo 
izmenjali svoje vtise in izčistili 
predloge za izboljšave. V igri je 
sodelovalo veliko domiselnih 
ljudi z dobrimi idejami za sceno 
in samo igro. Prizorišče, ki je bilo 
v naravnem okolju ob vznožju 
naše slikovite farne cerkve, je 
bilo več kot posrečeno. Vsi, ki so 
ga ustvarili, so ga delali z vso 
zagnanostjo. Izrabili smo svojo 
iznajdljivost in večino kostumov 
sešili, nekaj pa si jih izposodili. 
Igro smo opremili z lepo glasbo, 
z zvočnimi in s svetlobnimi efek
ti. Posrečeno so naši igralci imiti
rali bliskanje in grom (torej hudo 
uro ob smrti na križu) ter petelin- 
je petje (ko apostol Peter zataji 
Jezusa). Lep je prizor zadnje 
večerje, kjer Jezus pokaže na 
izdajalca Juda, ki Jezusa izda za 
30 srebrnikov, a se pozneje, ko je 
prepozno, svojega dejanja kesa 
in si vzame življenje, se obesi. Po 
Judovem izdajstvu so vojaki na 
ukaz velikih duhovnikov in 
farizejev Jezusa zgrabili in ga 
zvezali. Gnali so ga pred 
velikega duhovnika Kajfo. 
Sinedrij ali veliki zbor, ki so ga 
sestavljali veliki duhovniki, je bil 
judovsko sodišče. Sinedrij je imel 
Jezusove besede za bogokletje. 
Veliki duhovnik Kajfa je v zna
menje bolečine pretrgal svoja 
oblačila. To je igralec demostriral 
tako živo, da se je slišalo trganje 
blaga. Jezus bi moral biti kamen
jan. Rimljani pa niso dovolili, da 
bi veliki zbor izrekal smrtne 
obsodbe. Zato so Jezusa poslali k 
Ponciju Pilatu, rimskemu 
upravitelju Judeje. Ta je bil med 
praznovanjem pashe v 
Jeruzalemu, njegova uradna rezi
denca pa je bila v Cezareji na sre
dozemski obali. Pilat ga je moral 
obsoditi na smrt z obešanjem, 
čeprav je vedel, da obsoja 
nedolžnega, a to je zahtevala 
nahujskana množica. Nato si 
umije roke v znamenje, da je

odvezan vsake krivde. 
Dramatično in surovo so 
izgledali bičanje, kronanje s trno
vo krono, zasmehovanje. 
Presunljivo so igralci odigrali 
sam križev pot in križanje. 
Pretresljivo je bilo srečanje 
Matere s Sinom, pomoč Simona 
iz Cirene, srečanje s sočutno 
ženo Veroniko, ki poda Jezusu 
prt in mu obriše krvavo obličje, 
pa prizor jokajočih jeruzalemskih 
žen, tretji Jezusov padec tik pred 
vrhom griča Kalvarija. 
Presunljivo je samo križanje. 
Križanje je bil takratni način usm
rtitve, ki so ga Rimljani prevzeli 
od Grkov. Uporabljali so ga za 
najhujše zločince. Umiranje je 
bilo zelo dolgo, tudi do 12 ur. 
Obsojenca je postopno zadušila 
njegova lastna teža, saj je vse 
teže dihal. Jezus je umrl razmero
ma hitro. Dramatičen je prizor, 
ko mrtvega Jezusa snamejo s 
križa in ga položijo Mariji v 
naročje. Tu Marija živo izpovedu
je svojo žalost ob pogledu na 
krvavo glavo svojega Sina, na 
njegovo Sveto obličje in 
raztrgano telo, ki je bilo prej lepo 
kakor sonce.
Božji grob bi naj bil skalni previs. 
Ko so Jezusa položili v grob, so 
grob zaprli z veliko skalno 
gmoto.
Nazadnje so gledalci doživeli 
tudi vstajenje. Med petjem lepe 
velikonočne pesmi, ki sta jo 
prepevala oba zbora, moški in 
cerkveni, so zagledali vstalega 
Kristusa, njegovo kakor sonce 
lepo obličje, veličastno in 
bleščeče.
Videla sem, da so se pri gledalcih 
prebujala najgloblja človeška 
občutja. Očitno globoka 
podoživljanja igralcev so vse 
postavila v resničnost 
Kristusovega trpljenja in vstajen
ja. Tudi vsak človek pada ali pa 
morda tiči v kakšnem majhnem 
grobku svojih slabosti. Morda pa 
bo kdo svojo bolečino, trpljenje, 
smrt, ki je vedno znova pre- 
tresljivost, tudi zaradi naše pred
stave prenašal mirneje, z večjo 
močjo, z novim upanjem.

Marija Štebih
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SODELOVANJE V MEDNARODNEM 
PROJEKTU POMLADNI DAN 2004

Na naši šoli smo se vključili v 
mednarodni projekt Pomladni 
dan, v katerem je sodelovalo 
skoraj 600 osnovnih in srednjih 
šol iz držav članic in pristopnic 
EU, dejavnosti pa smo začeli 
prav na prvi pomladni dan, 23. 
marca, in jih zaključili 23. aprila. 
Učenci so se na razrednih urah 
pogovarjali o dogovorjenih 
temah, izdelovali plakate, risali 
in slikali, najmlajši pa so izdelali 
evropski vlak. Nastajali so tudi 
literarni in likovni izdelki ter 
fotografije. Izbrane izdelke smo 
poslali na natečaje v sklopu pro

jekta in učenka Julija Zagoršek je 
z likovnim izdelkom bila med 
tremi najboljšimi.
V projekt smo vključili tudi dan 
šole, ki smo ga praznovali 15. 
aprila. Na osrednjo prireditev 
smo povabili starše in najstarejše 
še živeče učence naše šole. Tega 
dne sta nas obiskala poslanca 
slovenskega parlamenta Tone 
Partljič in Franc Pukšič, ki sta se 
pogovarjala z učenci.
Pripravili smo tudi radijsko uro o 
zgodovini šole, saj menimo, da 
lahko dobro sodeluje z drugimi 
le tisti, ki dobro pozna sebe.

DAN ŠOLE 2004
11. aprila praznuje šola v Dornavi svoj praznik - dan šole.
Letos smo praznovali dva dni.
V četrtek, 15. aprila, smo doživeli nepozabno srečanje s pisateljem 
Tonetom Partljičem. Sledila je osrednja prireditev, na kateri smo pred
stavili dejavnosti ob pouku. Skupina računalniških navdušencev je 
pripravila zanimivo računalniško predstavitev, ki je potekala ob pro
gramu. Ker letos mineva 180 let organiziranega šolstva v Dornavi, smo 
medse povabili najstarejše še živeče bivše šolarje, ki so obiskovali šolo 
v Dornavi. Z obiskom sta nas razveselila gospa Ljudmila Cajnko in 
gospod Martin Cigula, ki sta gulila osnovnošolske klopi pred več kot 
tri četrt stoletja.
Med gosti so bili še seveda gospod Tone Partljič, pisatelj in poslanec v 
državnem zboru, gospod Franc Pukšič, župan sosednje Občine 
Destrnik in poslanec v državnem zboru, župan naše Občine, gospod 
Franc Šegula, svetniki Občine Dornava, ravnatelji sosednjih šol, 
upokojeni in bivši delavci naše šole ter seveda učenci, njihovi starši in 
sorodniki.
Po prireditvi smo se posladkali in okrepčali.
S praznovanjem smo nadaljevali tudi v petek, 16. aprila. Prisluhnili 
smo radijski uri o zgodovini šolstva v Dornavi, potovali po Sloveniji s 
pomočjo glasbene skupine Tolovaj Mataj in spoznali ljudska glasbila. 
Učenci nižje stopnje so imeli tudi delavnico, v kateri so izdelali ljud
sko glasbilo in ga odnesli domov.
Imeli smo torej novih in zanimivih doživetij polno praznovanje. Hvala 
vsem, ki ste praznovali z nami.

Naslednji dan, 16. aprila, smo se 
z glasbo odpravili po Slovenji (s 
koncertom skupine Tolovaj 
Mataj), v glasbeni delavnici pa 
spoznali značilne evropske in 
svetovne glasbene instrumente. 
Osmošolci so pripravili okroglo 
mizo o demokraciji, na katero so 
povabili učence sedmih razre
dov. Zaključna ugotovitev je bila, 
da si pojem demokracija 
prevečkrat razlagamo po svoje in 
ga prilagajamo svojim interesom. 
Projekt smo zaključili 23. aprila,

ko so razredne skupnosti v zrak 
spustile balone s sporočili nez
nanim prijateljem, sedaj pa 
čakamo na morebitne odgovore. 
V projekt so bili na razne načine 
vključeni vsi učenci in učitelji. 
Podrobnosti in utrinke z naših 
prireditev si lahko ogledate na 
spletni strani naše šole in splet
nih straneh projekta Spring day 
2004.

Danilo Muršec

VANDALIZEM V 
OKOLICI VRTCA IN 
SOLE - naš skupni 

problem
Odbor za pripraiK) dneva šole Mladi iz občine Dornava in tudi njihovi prijatelji od drugod so si za 

skupna druženja izbrali prostor pred vrtcem in šolo. To bi bilo lepo in 
prav, če bi se znali držati splošnih norm lepega in normalnega 
obnašanja. Vsako jutro, predvsem pa čez konec tedna, je pred vrtcem 
in šolo pravo razdejanje. Razbite steklenice, pločevinke in smeti ležijo 
vsepovsod. Da pa je mera polna, se lotijo še klopi, ograje vrtca in 
spomenika dr. Franja Žgeča. Vsa naša opozorila, sodelovanje z 
Občino Dornava in Policijsko postajo Ptuj ne zaležejo nič. Zato mlade 
pozivam, to so predvsem naši bivši učenci, da se ne zadržujejo na 
našem območju, saj si vsi skupaj želimo lepo in urejeno okolico, 
primerno igrišče za igro naših najmlajših.
S tem zapisom bi rada potrkala na zavest vsakega posameznika, ki se 
zadržuje v naši okolici, pa tudi na starše, da se pogovorijo s svojimi 
otroki in da so seznanjeni, kje se zadržujejo in kaj počenjajo v prostem 
času.

Zdenka Kostanjevec, 
v. d. ravnateljice
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OBISK MINISTRICE ZA KULTURO

Na povabilo in v organizaciji 
Odbora za obnovo dvorca 
Dornava nas je 9. aprila 2004 
obiskala ministrica za kulturo, ga. 
Andreja Rihter.
Spremljali so jo g. Stane Mrvic, 
vodja oddelka za kulturno 
dediščino, ga. Saša Ogrizek, vodja 
kabineta ministrice, in g. Franc

Pukšič, poslanec v DZ.
Namen obiska je bil seznaniti se s 
stanjem dvorca Dornava.
Po krajšem razgovoru pri županu 
Občine Dornava, g. Francu Šeguli, 
smo ministrico v dvorcu Dornava 
sprejeli člani odbora. Skupaj smo 
si ogledali parkovni kompleks, 
nad katerim je bila zelo

navdušena.
Povedala je, da arboretum Volčji 
Potok pripravlja projekte obnove 
parka. V Svetovni enciklopediji 
vrtov (2002) je iz Slovenije opisan 
le park dvorca Dornava, kar gov
ori o njegovi pomembnosti.
Ob ogledu stavbnega dela dvorca 
je ga. ministrica potrdila, da so v 
obdelavi projekti za obnovo 
fasade in stavbnega pohištva. V 
zadovoljstvo nam je, da ima 
dvorec obnovljeno streho.
V prostorih dvorca so goste 
pričakale liikarice s pesmijo in 
vencem lčika.
Ob sproščenem razgovoru smo si 
skupaj zadali nalogo, da tristolet
nico (1708-2008) osrednje stavbe 
dvorca pričakamo z otvoritvijo 
obnovljenega bisera baroka. 
Ministrica je v parku kot simbol za 
obnovo posadila drevo - 
rdečelistni hrast.
Na podlagi zakona o kulturnem 
tolarju je za dvorec Dornava 
namenjenih 300 milijonov tolarjev. 
Vsekakor je to premalo za celotno

obnovo, zato je naša skupna nalo
ga, da iščemo strateškega partner
ja in namembnost.
Poslanec Franc Pukšič, ki je član 
odbora za kulturo pri Vladi RS in 
predsednik komisije za Slovence 
po svetu, dobro pozna stanje 
dvorca in si prizadeva za rešitve. 
Eden od predlogov "je Urad za 
Slovence po svetu. To bi bil 
poslovni, kulturni in turistični cen
ter za mnoge Slovence po svetu, 
ki želijo sodelovati, vlagati ali se 
vrniti v Slovenijo. Razgovori 
potekajo.
»Naj bo dvorec izziv vsem, grad je 
pravi dragulj!« je dejala ministrica, 
zato se je za pravega najemnika 
treba resnično potruditi. Domačini 
pa ne pozabimo, da je dvorec 
Dornava dajal kruh mnogim lju
dem in ga bo še.
Ali se zavedamo vrednosti tega 
bisera?!
Vsem gostom se zahvaljujemo.

Odbor za obnovo dvorca Dornava: 
Franc ZAGORŠAK

MLADI ČEBELARJI
VESELOŠOLSKI

UTRINKI
V letošnjem šolskem letu so se učenci naše šole tako kot že prejšnja leta 
prijavili na tekmovanje iz Vesele šole. Na začetku jih je tekmovalo 42, 
vendar je pod težo veselošolskih nalog omagalo kar nekaj učencev. Tako 
smo podelili 42 diplom za razredno tekmovanje, 20 diplom za tek
movanje na drugi stopnji in eno diplomo za državno prvakinjo. 
Veselošolci niso razočarani, ker niso imeli sreče z višjo uvrstitvijo, saj so 
z reševanjem nalog pridobili ogromno novega znanja.
Anja Čuš iz 8. a-razreda je postala državna prvakinja. V nedeljo, 30. maja 
2004, se je udeležila slovesne podelitve priznanj, ki je bila v Ljubljani v 
Cankarjevem domu. Državnim prvakom je dan polepšala skupina Terra 
Folk, za sladko presenečenje pa je poskrbelo podjetje Family Frost.

Veselošolski pozdrav 
Nada Gregorec in Vesna Čerček, mentorici

MODELARSKI
KROŽEK

Na OŠ dr. Franja Žgeča Dornava že več let uspešno deluje modelarski 
krožek. Mladi modelarji so pod mentorstvom Mira Dajčmana tudi v 
minulem šolskem letu izdelovali letalske modele kategorije A-l in jih 
preizkušali na letališču v Moškajncih. Na področnem srečanju mladih 
tehnikov je Tadej Tašner osvojil drugo mesto in se je minulo soboto 
udeležil državnega srečanja v Hrastniku, kjer je osvojil tretje mesto. 
Pred dnevi so se kar tri ekipe mladih modelarjev udeležile pozivnega 
prvenstva Slovenije v spuščanju modelov v kategoriji A-l, ki ga tradi
cionalno na letališču v Moškajncih organizira modelarsko društvo 
Aviotech in je uvrščeno v tekmovalni koledar letalske zveze Slovenije. 
Vsi so bili zelo uspešni, ekipa v sestavi Tadej Tašner, Dejan Veselič in 
David Majcen pa je premočno osvojila prvo mesto. Doseženi rezultati 
dokazujejo, da so mladi modelarji dornavske osnovne šole med 
najboljšimi v Sloveniji.

Mladi čebelarji smo vse leto skrbno opazovali čebele in pridno skrbe
li za šolski panj.
Pozimi, ko čebele počivajo, pa smo izdelovali in vlivali sveče, žičili 
satnice ter pekli medeno pecivo.
Kot vsako šolsko leto smo se tudi letos udeležili državnega tek
movanja, ki je bilo v soboto,
8. maja, v Novi Gorici.
Anja Zagoršek, Mateja Čeh, Tamara Kondrič in Iva Černezel so osvo
jile bronasto,
Ana Černezel in Aleksandra Kvržič pa srebrno priznanje.
Tudi v prihodnje bomo pridno skrbeli za naše čebele.

Mladi čebelarji z mentorico Slavico Golob

PROMETNI
KROŽEK

Učenci od 5. do 8. razreda so obiskovali prometni krožek, pri katerem 
so spoznavali prometne znake, prometna pravila in kodeks etike v 
prometu. Praktično so se preizkušali v spretnostih na spretnostnem 
poligonu in se vključevali v promet vožnje po cesti.
Ekipa učencev iz naše šole se je 12. maja 2004 udeležila področnega 
tekmovanja Kaj veš o prometu v Gorišnici, na katerem so ekipno 
dosegli 2. mesto.
David Majcen se je med posamezniki uvrstil na 1. mesto. Udeležil se 
je državnega tekmovanja v Luciji pri Portorožu in tudi tam dosegel 
visoko uvrstitev.
Želimo si, da bi imeli učenci čim več znanja o cestnoprometnih pred
pisih in da bi se čim bolj varno vključevali v promet.

Silva Ducman, 
mentorica

Silva Ducman
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ZNANE OSEBNOSTI

Sergej VRIŠER

(Ljubljana, 19- 11. 1920), 

umetnostni in kulturni 

zgodovinar in muzealec. V 

letih 1939-41 se je šolal na 

Vojaški akademiji v 

Beogradu. Po osvoboditvi je 

mdr. delal pri Triglav filmu v 

Ljubljani kot risar kostumov. 

Na FF v Ljubljani je 1954 

diplomiral iz umetnostne 

zgodovine in 1962 doktoriral 

s temo o baročnem kiparstvu 

na slovenskem Štajerskem. L. 

1954 je postal kustos 

Pokrajinskega muzeja v

Mariboru, 1963-88 je bil nje

gov ravnatelj; sprva je bil 5 let 

tudi okrajni konservator, od 

1998 je muzejski svetnik. Na 

FF v Ljubljani je od 1971 pre

daval muzeologijo in konser- 

vatorstvo, 1978-91 kot redni 

prof.; 1979-83 in 1994-95 je 

predaval zgodovino oblačil 

na Višji šoli za tekstilno 

oblikovanje oz. Visoki šoli za 

tekstilno tehnologijo. Deloval 

je v mnogih stanovskih orga

nizacijah, mdr. je bil 1968-70 

predsednik Društva muzeal

cev Slovenije in v okviru 

Slovenskega umetnostnoz

godovinskega društva osno

val sekcijo barokistov; bil je 

tudi član več uredniških 

odborov. Dobil je 

Valvasorjevo nagrado in 1983 

listino Zveze muzejskih 

društev Jugoslavije.

Osrednja tema Vrišerjevega 

raziskovanja je baročna plasti

ka. Njen pregled je razširil na

celotno Slovenijo, s čimer je 

bilo gradivo prvič pre

gledano, slogovno analizira

no in urejeno po umetniških 

in delavniških skupinah; 

temeljne publikacije dopol

njujejo detajlne razprave o 

posameznih kiparjih in 

izbranih temah, objavljene v 

strokovni periodiki (Kronika, 

ČZN, ZUZ), krajevnih 

zbornikih in razstavnih kata

logih. Za zbirko Kulturni in 

naravni spomeniki Slovenije 

je napisal več vodnikov po 

štajerskih umetnostnih

spomenikih. Pomembno je 

tudi njegovo delo na 

področju kostumologije, 

posebej je preučeval zgodovi

no vojaških uniform (pub

likacije je obogatil z lastnimi 

ilustracijami); tudi Pokrajinski 

muzej je izpopolnil s kostum

sko zbirko. Za kataloge je 

pisal besedila o sodobnikih, 

mariborsko umetnostno živl

jenje pa spremljal v dnevnem 

časopisju (Večer, Delo, Naši 

razgledi). Stolica za muze

ologijo, ki jo je ustanovil na 

FF v Ljubljani, je bila edina v 

Jugoslaviji in je privabljala 

tudi študente iz drugih repub

lik. Pri svojem delu je V. ostal 

zvest metodi učitelja F. 

Steleta, njegov drugi vzornik 

pa je bil A. Stegenšek; pro

gram obeh je razširil na kul

turnozgodovinsko področje.

Iz Enciklopedije Slovenije, 
stran 389

V petek, 28. maja 2004 je gos

pod Sergej Vrišer umrl.
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Odbor za obnovo dvorca Dornava

DUŠANU MIHAJLOVIČU V SLOVO
V sredini maja je nenadoma 
zapustil vrste DU Dornava eden 
od naših najdejavnejših in

delovnih članov ter dolgoletni 
član upravnega odbora Dušan 
Mihajlovič.
Takoj po upokojitvi se je leta 
1996 včlanil v naše društvo. 
Izvoljen je bil v upravni odbor in 
prevzemal dane naloge resno, 
dosledno in natančno. 
Neštetokrat je obiskal člane na 
svojem območju pred izleti, leto
vanji, novoletnimi srečanji, 
srečanji starejših občanov in 
občnimi zbori. Vedno je pomagal 
pripraviti proslave in prireditve 
ter tudi za njimi pospraviti. Ni 
bilo občnega zbora, piknika ali 
novoletnega srečanja, da ne bi 
Dušan vozil servirnega vozička 
in postregel upokojencem na

prireditvi.
Dušan pa ni delal samo pri 
upokojencih. Zelo dejaven je bil 
pri pevskih zborih, nekoč v 
prosvetnem društvu, dolga leta 
pa je pel v cerkvenem zboru, 
kamor je šel tudi tistega usodne
ga četrtkovega večera, ko se je 
začela njegova zadnja drama, 
njegov boj za življenje, ki pa ga je 
po desetih dneh dokončno izgu
bil v mariborski bolnišnici.
Skoraj pol stoletja je bil dejaven 
član Prostovoljnega gasilskega 
društva Dornava in vse od 
ustanovitve član TED -LiiKARI". 
Poprijel je za vsako delo in ob 
njem pogosto zapel. Prisotni so 
pritegnili in delo je bilo takoj

lažje in prijetnejše. Njegov 
čudoviti glas nam bo še dolgo 
ostal v spominu in nam manjkal 
pri zboru, na akcijah in na avto
busu, ko bomo spet odšli na 
izlet.
Dušana pa ne bodo pogrešali 
samo ljubitelji lepega ubranega 
petja in v društvu, pogrešali ga 
bodo predvsem v družini in sos
eski, kjer je priskočil na pomoč 
ob vsakem času, ob vsaki uri. 
Kako je bil priljubljen se je videlo 
tudi ob slovesu, kajti dornavsko 
pokopališče je bilo polno nemih, 
v črnino odetih sodelavcev in 
znancev.

Marija Velikonja
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ZNANE OSEBNOSTI
V V

VLADO PETERSIC

VLADO PETERŠIČ se je rodil 
1926 na Ptuju, otroška leta je 
preživel pri starših v Dornavi. 
Oče je bil telefonski monter, mati 
pa se je s petimi otroki pehala na 
majhni kmetiji.
Najstarejšega sina Vladka so 
poslali v šolo in do vojne je 
končal 4 razrede ptujske gimna
zije. Med nemško okupacijo 
šolanja ni smel nadaljevati, pa se 
je zaposlil kot pomožni delavec 
pri telefonski sekciji ptujske 
pošte.
Poleti 1944 se z imenom Janko 
pridruži partizanom na Ptujskem 
polju, skraja je kurir na STV14, 
od jeseni mladinski aktivist, od 
februarja 1946 pa sekretar 
mladinske organizacije za ptujski 
okraj.
Tudi po vojni je mladinski 
funkcionar, 1946. leta koman
dant mladinskih delovnih brigad, 
ki so regulirale Pesnico. Hkrati 
nadaljuje šolanje, maturira na I. 
gimnaziji v Mariboru. Eno leto 
študira na univerzi v Sovjetski 
zvezi.
Novembra 1948 v ljubljanskem 
Riu v študentovski družbi pove, 
kar je slišal na londonskem radiu: 
maršal je strašansko razsipniški, 
ima 42 rezidenc, cesar Franc 
Jožef je bil neprimerno skrom
nejši... S tem postane "inform- 
birojevec", kar je usodno za vse 
njegovo nadaljnje življenje.
Tik pred aretacijo se mu posreči 
pobegniti prek meje na 
Madžarsko. Ker ne morejo njega, 
zaprejo očeta in sestro, očeta 
pošljejo za dve leti in pol na Goli 
otok. Očetu in drugim pregan
jancem skuša pomagati tako, da 
postane urednik in napove
dovalec oddaj
budimpeštanskega radia v 
slovenščini. Nastopa proti nasilju

udbovskega režima.
Hkrati študira. Pridobi si diplomo 
profesorja nemščine in ruščine. 
Opusti politiko. Poučuje na eni 
izmed budimpeštanskih gimnaz
ij. Leta 1964 doktorira iz 
zgodovine nemške literature 
(disertacija: Heinrich von Kleist 
in nemška romantika). Zatem je 
sedem let učitelj na 
budimpeštanski univerzi. Istega 
leta izide pri budimpeštanski 
založbi Magveto njegov roman v 
madžarskem prevodu. 
Jugoslovanske oblasti mu pisno 
zagotovijo amnestijo, češ da so 
mu odpuščeni mladostni "grehi", 
zato se 1967 vrne v domovino in 
dobi službo na mariborski 
Pedagoški akademiji kot profe
sor zgodovine nemške literature. 
Vendar pa na zahtevo partije in 
Udbe znanstveni svet čez 14 dni 
svoj sklep prekliče in Peteršič je 
na cesti.
Še iste jeseni ga sprejmejo kot 
profesorja nemščine in ruščine 
na mariborsko učiteljišče, tu pa 
ostane le pol leta, kajti na zahte
vo mariborskega partijskega 
komiteja in Udbe ga spet vržejo 
iz službe. Zdaj je dalj časa brez
poseln.
S pomočjo prijatelja iz partizan
skih časov naposled dobi službo 
profesorja na mariborski 
Gostinski šoli. Udba ga vsakih 
dva do tri tedne kliče na 
zaslišanja. Zahtevajo, naj odhaja 
vohunit na Madžarsko. Ker to 
odkloni, mu grozijo, da ga bodo 
spet vrgli iz službe. Naj pokaže 
svojo patriotično zavest vsaj s 
tem, da bo poročal, kdo iz profe
sorskega zbora hodi k maši. Ker 
to še bolj odločno odkloni, mu 
vzamejo potni list (1974-77).
V času najhujših pritiskov na 
Peteršiča izide pri mariborski 
založbi Obzorja njegov roman 
Brazgotina, ki ga je napisal še v 
emigraciji in v katerem 
neolepšano slika svojo partizan
sko mladost in tudi početja Ozne 
v zadnjem letu vojne.
Direktor založbe, pokončni pro
fesor Košarje na zavihku tega 
romana zapisal:
"Poudariti je treba, da gleda 
pripovedovalec na dogodke 
marsikdaj z nekakšnim prvinsko 
nepodkupljivim in celo krutim 
realizmom... in... zna prikazati 
svoje junake kot ljudi z vsemi 
človeškimi napakami, z marsik
daj tragično sebičnostjo, kru

tostjo, nepremišljenostjo, torej 
lastnostmi, zaradi katerih bralec 
ne more videti v njih herojev iz 
šolske čitanke, zato pa jih veliko 
lažje razume in jim tudi bolj ver
jame..."
Knjiga je bila kmalu razprodana, 
hkrati pa je zbudila pri oblast
nikih veliko ogorčenje. Udba je 
avtorju uradno ustno sporočila, 
da je komisija za kulturo pri 
CKZKS pod vodstvom S. V. spre
jela sklep, da je na črni listi in da 
nikoli več ne bo tiskana niti ena 
beseda, ki bi jo on napisal.
Ker je Udba med nekajdnevno 
pisateljevo odsotnostjo

"neopazno" odprla njegovo 
stanovanje in iskala bogsigavedi 
kaj, je to seveda oviralo njegovo 
ustvarjalno delo. (1975)
Snov za roman Pokvarjenka, ki 
ga je avtor napisal v zadnjem 
času, mu je bila v izobilju na 
voljo med službovanjem na 
Gostinski šoli. Poleg proze se rad 
poslužuje vezane besede in se 
tudi humorno loteva aktualnih 
tem sedanjosti. Je pa vseskozi 
zavezan realizmu in se izogiba 
modernističnim iznajdbam.

Iz Prešernovega koledarja 1996, stran 
117, 118

Po domočen
Vlado Peteršič

V Domove sn gor jas rosa, 
v Domove sn krave posa; 
tli sn v storo šolo hoda, 
suhi kruh v odmorih gloda.

So vučiteli nas grdo mlotli, 
pravli so nan, ke smo trotli; 
s palcoj je vučitel pu nas moha, 
v dušice nam vleva stroha.

Pa vseeno vejka gre jin hvola, 
novik se je v tistih cajtih žmetno tola; 
so sami prestoli montre grde, 
ke so nekaj vtepli v tikve trde.

V Dejacih smo pasli krave, 
jih nagajali z otove;
v Dolje pa kramper smo pekli 
pa pastersko kero rekli.

Vuka vgajali smo radi, 
večer iskali krave po navodi; 
duma smo dobili jih po riti, 
če vampi krovji niso bili siti.

Fašenk naš je svetek bija, 
pret koranti se sokokrot sn skrija; 
poti pa sn rušo guna, 
dokič nije bila ceja puna.

A za vtizen smo slavili,
krpače k žegnaji nosili;
pune jajc, mesa pa kruha,
že dobrote so nan gledale skoz viiha.

Oh, to lepi so spomini, 
ki se zgublajo v sivini ...

Ko bi mi bogovi dali,
da spomini - vsaj še enkrat, vsaj za hip -
spet resničnost bi postali!

Priprtimi Franc Zagoršak
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NEMŠČINA NA OSNOVNI
SOLI DORNAVA

11. junij 2004

Letošnje šolsko leto končuje ena izmed zadnjih generacij učencev, ki 
ima nemški jezik kot prvi tuji jezik. Prevladalo je namreč mnenje, da 
je angleški jezik boljša izbira. Sama sem drugačnega mnenja.
Gre za učence, ki se bodo po končani osnovni šoli izobraževali v 
triletnih šolah. Za te je nemščina vsekakor bolj koristna, bolj uporab
na. Verjetno se bodo prej srečali z nemščino kakor z angleščino, saj je 
v našem koncu države nemško govoreče področje tako rekoč na 
dosegu roke. Za učence, ki bodo šolanje nadaljevali na štiriletnih 
šolah (največ na gimnazijah) in se bodo učili dva tuja jezika, pa bi bilo 
bolje, da začnejo z nemščino in šele nato z angleščino, kakor da bi bilo 
obratno. Tako vsaj trdijo strokovnjaki.
Na OŠ Dornava se učenci osmih razredov že vrsto let udeležujejo tek
movanj iz nemškega jezika in vedno dosegajo dobre rezultate; čeprav 
ni bilo vedno zlatih priznanj, so srebrna dobivali skoraj vsa leta. Dobiti 
priznanje namreč ni lahko, saj jih lahko dobi le določen odstotek tek
movalcev. Pri tekmovanju iz nemškega jezika namreč sodelujejo v isti 
skupini z istimi nalogami tudi učenci, ki so nekaj let obiskovali 
osnovno šolo v Nemčiji, in tisti, ki so se tujega jezika učili še fakulta
tivno. Dobre rezultate na tekmovanju lahko doseže le učenec, ki je 
zelo nadarjen za jezik, učenec, ki dobro dela v šoli (redni in dodatni 
pouk), učenec, ki je vesten, natančen.
V letošnjem šolskem letu so učenci morali prebrati knjigo v nemškem 
jeziku, v zvezi s katero so na državnem tekmovanju reševali naloge. 
Napisati pa so morali tudi spis.

OFS LUKARI
Folklorna skupina Liikari deluje na šoli 19. leto. Naslednje šolsko leto 
bomo praznovali 20-lctnico delovanja. V skupino so vključeni učenci 
od 1. do 5. razreda. Vsi radi obiskujejo ure, ki so namenjene folklorni 
dejavnosti. Občinstvu se predstavljamo z igrami, s plesi in pesmimi, 
obujamo pa tudi stare šege in navade.
Nabavo oblačil je omogočilo TED Liikari iz Dornave, za kar smo jim 
hvaležni.
Redno nastopamo na prireditvah v šoli, domačem kraju in občini. 
Sodelujemo na območnih revijah in se uvrščamo na medohmočne, bili 
smo pa tudi na državni reviji PIKA POKA v Rogaški Slatini. Plesalce 
spremljajo godci: Leon Šoštarič (harmonika), Dominik Janžekovič in 
Tadej Tašner (klarinet) ter Matej Svenšek (lončeni bas).

LUkurt OŠ Dornava: 
Darinka Žnidarič, mentorica

Letošnja generacija osmošolcev na OŠ Dornava je v znanju nemškega 
jezika kar uspešna, kar dokazujejo tudi dobri rezultati na državnem 
tekmovanju. Udeležili so se ga štirje učenci.
Aleš Pihler je dobil zlato priznanje za nalogo, ki je bila rešena 96- 
odstotno.
Samuel Rajtar Čuš je dosegel 95 odstotkov in dobil srebrno priznanje. 
Srebrno priznanje sta dobila tudi Toni Pihlar in Sandi Kukovec. Oba 
sta dosegla čez 80 odstotkov.
Upam, da bodo učenci znanje, ki so ga pridobili v šoli ter iz raznih 
medijev in ki ga bodo morali še dograjevati, v življenju s pridom izko
ristili.

Marija Bezjak

PRIREDITVE OB 9. 
PRAZNIKU OBČINE 

DORNAVA 2004
29. 5., ob 15. uri - otvoritev ceste v Brezovcih pri igrišču
29. 5., ob 16. uri - igre med vaškimi odbori v Brezovcih na igrišču
30. 5., ob 9. uri - kolesarski maraton po gobarskih poteh v Žamen- 
cih
30. 5., ob 14. uri - tekmovanje Hidrantna liga v Žamencih
30. 5., ob 16. uri - strelsko tekmovanje z zračno puško na strelišču 
Dornava
31. 5., ob 19. uri - koncert OPZ in MPZ OŠ Dornava v dvorani 
Dornava
4. 6., ob 18. uri - občinski turnir v namiznem tenisu v Gasilskem domu 
na Polenšaku
5. 6., ob 15. uri - občinski turnir v malem nogometu na igrišču 
Polenšak
5. 6., ob 11. uri - nogometni turnir veteranskih ekip na igrišču v 
Dornavi
6. 6., ob 9. uri - kolesarjenje po poteh občine izpred Turističnega 
doma na Polenšaku
6. 6., ob 7. uri - ribiško tekmovanje za pokal Občine Dornava 
6. 6., ob 15. uri - tekmovanje v hidrantni vaji na Polenšaku
11. 6., ob 14. uri - strelsko tekmovanje MK
11. 6., ob 13. uri - 7. slovenjegoriška konjenica; blagoslov konjev in 
jezdecev pred zgradbo Občine Dornava
11.6., ob 20. uri - koncert Komornega MPZ iz Ptuja v baročnem gradu
12. 6., ob 11. uri - odbojka na mivki in balinanje ob ribniku
12. 6., ob 9- uri - občinski turnir v malem nogometu na travi in 
ekshibicijska tekma med ekipama župana in občinskih svetnikov ter 
predsednikov društev v Občini Dornava
13. 6., ob 7. uri - ribiško tekmovanje za pokal RD Dornava ob ribniku
13. 6., ob 17. uri - OSREDNJA PRIREDITEV 9. PRAZNIKA 
OBČINE DORNAVA
15. 6., ob 13. uri - Trap SKEET tekmovanje v Dornavi
20. 6., ob 17. uri - osrednja prireditev ob 50-letnici ŠD Dornava in
nogometna noč
26. 6., ob 15. uri - koncert pihalne godbe občine Dornava na dvorišču 
baročnega dvorca v Dornavi
15. 8., ob 15. uri - tradicionalno tekmovanje za pokal 22 ustanovitel
jev PGD Dornava

VABLJENI!
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PRIPRAVE NA PRAZNIK ŽETVE 
NA POLENŠAKU

V Turističnem društvu Polenšak smo po izvedeni letni konferenci za 
leto 2003, ki smo jo imeli 1. 2. 2004, pregledali opravljeno delo v letu 
2003.
Z delom v lanskem letu smo bili zelo zadovoljni, saj smo uspeli oprav
iti precej več dejavnosti, kot smo si jih zadali s programom dela.
Tudi letošnje leto smo pričeli z velikim zagonom in delavnostjo. Tako 
smo se vključili k delu ob organizaciji srečanja obrtnikov občine 
Dornava. Takoj zatem smo se lotili priprave na pust, in sicer smo na 
humorni način predstavili zdrahe, težave in afere, ki so se dogajale v 
hotelu Črni les.
Tako smo se udeležili pustne povorke v Ptuju in nato še v Bukovcih, 
pri tem projektu je sodelovalo 54 članov društva in ostalih krajanov.
V mesecu marcu smo že tradicionalno organizirali praznovanje 
materinskega dne v dvorani gasilskega doma Polenšak. Za ta dan so 
kulturni program pripravili v osnovni šoli na Polenšaku ob sodelo
vanju z našim pevskim zborom in nastopu skupine predic.
Dvorana na Polenšaku je bila polna, vzdušje in spomini na ta dan so 
lepi. Želja, da bi se društvo vsaj delno oddolžilo našim materam in 
gospodinjam, se je uresničila in izpolnila.

Čebelarstvo je poezija kmetijstva

Ljubiteljsko
čebelarjenje

Pri nas v večini obstajata dve vrsti čebelarstva, tržno in ljubiteljsko. 
Tako imamo sedaj izoblikovano merilo, ki razvršča čebelarje v lju
biteljske (imajo manj kot dvajset čebeljih družin) in tiste z več kot dva
jsetimi čebeljimi družinami, ki so po novem deležni državne pomoči. 
Tako imenovani ljubiteljski čebelar je tisti, ki se ukvarja z gojenjem 
čebel, ne pridela pa toliko medu in drugih čebeljih pridelkov, da bi 
moral presežek tržiti na vsak način ali z njim trgovati.
Tržni čebelar mora čebelje pridelke zaradi proizvodnje, ki je znatno 
večja od porabe za dom in prijatelje, prodajati na tržišču.
Ljubiteljsko čebelarjenje je oskrbovanje družine z najboljšim medom 
in drugimi čebeljimi proizvodi, hkrati pa tudi sorodnikov, prijateljev in 
vseh tistih, ki smo jim kakor koli hvaležni ter jih počastimo z medom. 
Ljubitelj čebelar čebelari za svoje veselje ali konjiček oziroma za svojo 
dušo. Pravzaprav se niti ne zaveda, kako splošno koristno in drago
ceno je, da skrbi za čebele, ki tudi kak kilometer stran od čebelnjaka 
oprašijo cvet, s čimer se poveča rodovitnost pridelkov. V svoj konjiček 
vlaga veliko časa in tudi denarja. Za vse, kar mu prinesejo čebele v 
obliki medu in drugih čebeljih pridelkov, je poplačan. Pridelki so 
nagrado za delo, ki ustvarja vsesplošno korist.
Pomembnost ljubiteljskih čebelarjev je tudi v tem, da smo združeni v 
čebelarskih društvih, saj na ta način laže pridobivamo znanje in 
določena spoznanja. Tako smo se v preteklem letu udeležili 
uspešnega kongresa APIMONDIJA 2003 v Ljubljani. Na kongresu so se 
predstavili čebelarji z vsega sveta. V času kongresa v Ljubljani smo 
skupaj s ČD Ptuj sodelovali pri sprejemu in pogostitvi udeležencev iz 
Litve. Pri izpeljavi našega dela v zvezi s kongresom nas je denarno 
podprla Občina Dornava z nakupom čebelarske obleke za 
praporščaka in denarnim prispevkom. Tako so praporščaki iz 
dvestotih slovenskih društev ob sklepnih zvokih pihalne godbe iz Lesc 
dvignili svoje prapore, ki so vse dni kongresa krasili oder Galusove 
dvorane v Ljubljani. Zastopali so vse čebelarje Slovenije, med katerimi 
je bil tudi naš praporščak.

Čebelarsko društvo Dornava: 
Anton Štumberger, 

predsednik

Ob vsem delu smo se dejavno in delovno lotili povsem novega in 
velikega projekta - pasijona oziroma prikaza Kristusovega trpljenja. 
Prikazali smo ga kar trikrat zapored in zabeležili zelo lepo udeležbo 
gledalcev ter poželi veliko navdušenje in zadovoljstvo-vseh, ki so 
sodelovali. Skupaj nas je bilo 70.
V aprilu se je odvijala tudi skupna čistilna akcija, v kateri smo sodelo
vali. Udeležba članov društva je bila velika, uspeh čistilne akcije pa 
dosežen.
V nedeljo, drugega maja, smo organizirali simbolično posaditev 
evropskega drevesa pri Turističnem domu ob dnevu vstopa v 
Evropsko skupnost.
Že pred tem smo v našem društvu pričeli z organiziranjem rekreaci
jskih kolesarjenj, ki jih organiziramo v nedeljskih popoldnevih, in sicer 
po različnih poteh. Naslednje veliko rekreacijsko kolesarjenje z razni
mi igrami in tekmovanji pripravljamo 6. 6. 2004, in sicer v sklopu 
občinskega praznika, po mejah naše občine.

Največ dela in energije v našem društvu vlagamo v pripravo osrednje 
prireditve praznika žetve z rastavo kruha in pogač, ki ga bomo orga
nizirali 10. in 11. julija 2004.
Njivo s pšenico redno nadzorujemo in negujemo, tako da upamo, da 
bo pripravljena do našega osrednjega praznika.
Na Polenšaku si želimo, da bi se ob naši prireditvi zbrali v čim večjem 
številu, da bi se pri nas lepo imeli in se k nam še naprej vračali.
Zato vas še enkrat vabimo, da pridete 10. in 11. julija na Polenšak.

Franc KUKOVEC

Prvi poročni DA v 
dvorcu Dornava

Dvorec Dornava je idealno mesto za razne slovesnosti, in sicer v parku 
in slavnostni dvorani. Tu se je zgodilo že mnogo lepih dogodkov: kon
certi, predstavitve, posveti, zlate poroke ...
V soboto, 22. maja 2004, pa smo doživeli prav poseben slavnostni 
dogodek.
Prvi poročni DA sta si rekla Maja Belšak in Boštjan Bezjak.
Slavnostna dvorana dvorca je idealno mesto za takšne slovesnosti. Na 
stropu dvorane so namreč prizori poroke grškega junaka Herkula z

božjo točajko Hebe 
in sprejema na sveti 
gori bogov v stari 
Grčiji Olimpu. 
Želimo, da bi bil ta 
prizor za mlado
poročenca simbol 
srečne poti na 
njunem svetem 
kraju, to je v 
njunem domu in 
družini.
Srečno zakonsko 
pot želimo.
Naj bo to vzpodbu
da mladim za še več 
takšnih slovesnosti.

OOD Dornava: 
Franc Zagoršak
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ZLATOPOROČENCI

ZAKONCA HOJNIK

Župan Franc Šegula je 17. aprila 2004 v dvorani baročnega dvorca v 
Dornavi opravil slovesnost zlate poroke. Zlata prstana sta si po 50 letih 
ponovno izmenjala zakonca Franc in Verona Hojnik iz Brezovec 10. 
Ob obletnici so z njima slavili in nazdravili njuni hčeri, šest vnukov, 
razveseljujejo pa ju tudi že pravnuki.

ZAKONCA PETEK

V prelepi baročni dvorani dornavskega gradu je bilo v soboto, 7. feb
ruarja 2004, slovesno ob proglasitvi zlatoporočencev Janeza in Marije 
Petek iz Polencev 5. Slovesnost je opravil župan Franc Šegula.
Obred zlate poroke sta potrdila še v romarski cerkvi na Polenšaku. V 
zakonu so se jima rodili štirje sinovi, danes pa ju razveseljujejo tudi 
štiri vnukinje in trije vnuki.

ZAKONCA ŠTEBIH
Prav na dan zaljubljenih, 14. februarja 2004, sta po petdesetih letih 
skupnega življenja slovesnost zlate poroke v dvorani baročnega gradu 
potrdila zakonca Franc in Otilija Štebih iz Lasigovcev. Slavnostni 
obred je opravil župan občine Dornava, g. Franca Šegula, za prijetno 
vzdušje pa so poskrbeli člani okteta iz Dornave.
V zakonu se jima je rodilo pet otrok, v jeseni življenja ju razveseljuje 
šest vnukov.

KLJUB SKRBEM IN VČASIH TUDI TEŽKEMU ŽIVLJENJU SO VSI 
ZAKONCI OHRANILI DOBRO VOLJO IN ŽIVLJENJSKI OPTI
MIZEM, A BREZ LJUBEZNI JIM V ŽIVLJENJU PRAV GOTOVO NE 
BI TAKO DOBRO USPEVALO.
Vsem parom iskreno voščimo in želimo vse dobro tudi z Občine 
Dornava.

Anica Vrabl

Iz župnije Sv. 
Doroteje - Dornava

V naši župniji se vedno kaj dogaja. So pa posebni dogodki, za katere je 
prav, da se jih spomnimo. Tako vsako leto pred koncem cerkvenega leta, 
to je pred adventom, povabimo zakonske jubilante, ki obhajajo 50 ali 25 
let skupnega zakonskega življenja.
V začetku leta smo se v našem župnijskem domu na praznik 
Gospodovega darovanja, na svečnico, 2. 2. 2004, veselili, ko je VERONI
KA PETEK iz Dornave praznovala stoti rojstni dan. Zadnja leta živi s svojo 
vnukinjo Nežo v Dornavi. Dokler so ji dopuščale moči, je bila vsak dan 
pri sveti maši. Ima čudovit dar za petje, saj je še na obletnico pri zahval
ni sveti maši zapela Marijino pesem. Stoti jubilej je proslavila v krogu 
sorodnikov, sosedov in članov Frančiškove družine, saj je že dolga leta v 
■■tretjem redu sv. Frančiška-. Slovesnost je bila v župnijskem domu v 
Dornavi. Najprej je bila sveta maša, sledilo je še prijetno druženje.
Velika slovesnost je bila v najlepšem mesecu maju, ko so naši birmanke 
in birmanci prejeli zakrament svete birme. Tudi prvega svetega obhajila 
se je veselilo enaindvajset otrok iz drugega razreda verouka.
Na gospodarskem področju bomo začeli z obnovo cerkvenih orgel. Dela 
bodo stekla, ko bo dogovorjeno z vsemi institucijami. Hvala vsem fara
nom, ki ste že prispevali svoj dar za obnovo orgel, priporočamo še se 
vnaprej.

P. Jože Kramberger, 
župnik
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO MEZGOVCI

VELIKO NOVIH ČLANOV
Še v prejšnjem glasilu sem pisal o velikih dosežkih društva na 
področju gospodarskega načrta, kako pomembno nam je druženje in 
to, da se v vasi nekaj dogaja. Navedeno je bila za mnoge vaščane 
vzpodbuda, da so postali naši člani, saj bi tudi oni s svojimi močmi radi 
prispevali k še več prijetnim trenutkom, kot smo jih bili deležni 
prejšnje leto, z njimi pa smo se lahko na letošnjem občnem zboru tudi 
pohvalili. Slavnostno zaprisego novih članov in podelitev plaket bomo 
izvedli na naslednjem občnem zboru.
Glede članstva je bilo na sejah v preteklih letih veliko povedanega, saj 
sta se menjala kar dva računalniška programa za evidenco članstva po 
slovenskih prostovoljnih gasilskih društvih. Velik problem nam je 
predstavljal popis članstva, saj matične knjige niso bile dovolj, ker v 
njih ni bilo določenih podatkov, ki jih program oziroma Gasilska 
zveza Slovenije od nas zahtevata. Najprej smo poskusili s pošiljanjem 
položnic za plačilo članarine vsem gospodinjstvom v vasi, vendar se 
ta sistem ni izkazal za najboljšega. Po preteku kar nekaj časa in zunan
jih pritiskih smo se nazadnje odločili, da bomo popis izvedli tako, da 
bomo obiskali vsako gospodinjstvo v vasi posebej in tako evidentirali 
potrebne podatke, morebiti pobrali članarino in včlanili nove člane. 
Uspeh je bil zagotovljen in vpis članov v nov program že poteka. 
Tudi letos smo že bili dejavni, saj smo organizirali tradicionalne prired
itve, kot so materinski dan, postavljanje majskega drevesa, kresovan
je, kot vsako leto pa smo se udeležili tudi maše ob florjanovem v farni

IZ DELOVANJA 
PGD POLENŠAK

Naše jubilejno 70. leto smo pričeli z enako vnemo kot prejšnja leta. 
Udeležili smo se vseh občnih zborov sosednjih dmštev, pod streho 
smo pa uspešno spravili tudi svojega.
Sestali smo se že na več sejah upravnega odbora in članstva, na kater
ih smo največ časa namenili razpravi okrog nakupa novega vozila, ki 
je že v nadgradnji. Upamo le, da bo vozilo pripravljeno za krst, ki ga 
načrtujemo 25. julija 2004, da ga bomo predali svojemu namenu.
Ob tej priložnosti se zahvaljujemo vsem krajanom, ki ste nam s svoji
mi prispevki priskočili na pomoč in nam še boste, kajti sredstev za 
poplačilo še ni dovolj.
Za velikonočne praznike smo pomagali pri izvedbi pasijona, ki ga je 
pripravilo Turistično društvo Polenšak.
Prvomajske praznike in vstop v Evropo smo obeležili tako, da smo 
postavili majsko drevo in zakurili kres. Ob zvokih domačega ansam
bla Upanje smo kresovali do jutranjih ur.
Z gasilci iz PGD Žamenci smo počastili našega zavetnika svetega 
Florjana na že tradicionalen način, in sicer s sveto mašo. Po maši smo 
v gasilski dvorani blagoslovili kip svetega Florjana, ki nam ga je pok
lonil naš župnik, gospod Slavko Štefko, za kar se mu najlepše zah
valjujemo.
Nismo pozabili tudi naših starejših gasilcev - veteranov. V sklopu 
gasilske zveze občine Dornava smo jih popeljali na ekskurzijo.
Naši mladi gasilci in gasilke se že pridno pripravljajo na ligaško tek
movanje, ki ga v našem društvu organiziramo v nedeljo, 6. junija 2004.

NA POMOČ!

Vinko Megla, 
predsednik

cerkvi v Dornavi.
Sicer smo uresničili veliko ciljev tudi na operativnem področju, saj 
smo zaradi varnosti, da ne bi intervencijsko vozilo pri izvozu zatajilo, 
vgradili stalni akumulatorski polnilec. Med letom smo počasi obnovili 
del orodišča in zaradi dotrajanosti starih nabavili nekaj raznih novih 
cevi, menjali smo tesnila na sesalnih in tlačnih ceveh, hidrantnih nas
tavkih ter na kombiniranih ročnikih. Dejavne člane smo' opremili s 
paradnimi in z delovnimi oblekami, odsevnimi, varnostnimi telovniki, 
nabavili smo nekaj funkcijskih znakov itd.
Torej smo gasilci dejavni in vabimo še več vaščanov, da se nam 
pridružite pri delu, ki nas veseli, saj vemo, da delamo za dobrobit vasi 
in okolice.
Z gasilskim pozdravom NA POMOČ!

Za PGD MEZGOVCI 
Bruno Šincek

Delovanje društva 
PGD Dornava

Občni zbor PGD Dornava je bil v mesecu januarju. Na njem smo spre
jeli načrt dela za leto 2004.
Pretekla je že polovica in v tem času smo izvedli kar nekaj akcij, od 
katerih izstopajo:
- krasitev vasi za fašenk po dornavsko;
- postavitev majskega drevesa, ki nam ga je podaril Janko Ploj;
- sodelovanje ob praznovanju vstopa v EU;
- kresovanje, na katerem so člani dajali požarno stražo in opravljali 
redarsko službo.
V mesecu maju, ko goduje zavetnik gasilcev sv. Florjan, smo se z 
vsemi štirimi društvi, ki spadajo v župnijo Sv. Doroteje, udeležili sv. 
maše, h kateri so nas pospremili godba občine Dornava in župan 
Franc Šegula.
V mesecu juniju pripravlja Aeroklub Ptuj veliki letalski miting, na 
katerem bomo člani dajali požarno stražo.
Največji projekt, ki poteka pravkar in se bo zaključil 18. julija, je za nas 
gasilce velik dogodek, saj bomo po 45 letih razvili nov prapor. Člani 
nismo dejavni samo na prireditvah, prav tako smo zaposleni z delom 
v sami gasilski organizaciji, saj se pravkar pričenjajo gasilska tek
movanja, na katerih nas zastopa naša desetina. Seveda je potrebna 
vaja, da bo uspeh boljši. Z vajami člani pridobivajo znanje za 
morebitne intervencije. Tudi med članicami nam je uspelo izboljšati 
stanje, saj je Anica Slodnjak pridobila kar nekaj novih članic, tako da v 
šalonu ne bomo samo gasilci, ampak se bo zunanjost popestrila s 
članicami.
Ob koncu se prav vsem iskreno zahvaljujem za izkazano donatorstvo 
in pomoč pri krepitvi gasilstva.

Srečko Kandrič
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ŠPORTNO DRUŠTVO DORNAVA

50 LET ŠPORTNEGA DRUŠTVA DORNAVA
Letos mineva 50 let od ustanovitve športnega 
društva v Dornavi, saj je bilo leta 1954 
ustanovljeno društvo pod imenom TVD 
Partizan Dornava. Peščica takratnih športnih 
zanesenjakov se je odločila za ustanovitev 
društva, v katerem bi se lahko vsi, ki bi želeli, 
v prostem času družili in ukvarjali s športom. 
V teh petdesetih letih je bilo dejavnih mnogo 
športnikov, ki so se udeleževali 
najrazličnejših športnih prireditev v nasled
njih športnih panogah: gimnastiki, atletiki, 
nogometu, košarki, odbojki, kolesarstvu in 
šahu.
Čeprav je nogomet šport z najdaljšo tradicijo 
v Dornavi, je zanimiv podatek, da so največji 
uspeh v zgodovini društva dosegle atletinje, 
in sicer so leta 1962 zmagale na tako imeno
vanem teku Ob žici okupirane Ljubljane, s 
čimer so postale republiške ekipne prvakinje. 
Zelo zanimiv je tudi podatek, da so košarkar
ji TVD Partizan Dornava leta 1983 igrali na 
košarkarskem igrišču v Dornavi tako imeno
vani maraton v neprekinjenem igranju 
košarke. Neprekinjeno so igrali 72 ur in s tem

postavili svetovni rekord, ki je pred tem 
znašal 68 ur. Igrali sta dve ekipi po dvanajst 
igralcev.
V vseh letih, odkar športno društvo obstaja, je 
najdejavnejši nogometni klub Dornava, ki 
tekmuje v nogometnih ligah že od poznih 
šestdesetih let prejšnjega stoletja. Dolga leta 
so nogometaši nastopali le v članski 
konkurenci, v zadnjem času pa se z igranjem 
nogometa ukvarja vse več otrok. Letos 
nogometni klub Dornava tekmuje v ligaških 
tekmovanjih na področju MNZ Ptuj kar z 
osmimi selekcijami, saj nogomet pri nas pod 
strokovnim vodstvom trenerjev dejavno igra
jo že otroci, ki so stari šele pet let, pa tudi vet
erani, ki se nostalgično spominjajo najlepših 
nogometnih let.
Največje nogometne uspehe v klubu žanjejo 
ravno najmlajši, saj so cicibani do 10 let v svoji 
konkurenci osvojili prvo mesto, cicibani do 8 
let pa drugo mesto v svoji konkurenci.
Iz tega je razvidno, da v klubu največ 
pozornosti posvečamo mlajšim selekcijam, ki 
se v šoli nogometa učijo osnov ferpleja in

timskega dela. Tako se razvijajo ne le v dobre 
športnike, ampak, kar je še pomembnejše, v 
dobre in poštene ljudi.
Naš jubilej, 50 let športnega društva Dornava, 
bomo v okviru občinskega praznika proslav
ili z naslednjimi prireditvami:
- v soboto, 5. junija, bo nogometni turnir vet
eranskih ekip;
- v soboto, 12. junija, bosta občinski turnir v 
malem nogometu na travi in ekshibicijska 
tekma med ekipama župana in občinskih 
svetnikov ter predsednikov društev v občini 
Dornava;
- v nedeljo, 20. junija, bo osrednja prireditev 
ob 50-letnici društva in nogometna noč.

Ukvarjanje s športom je kvalitetno preživljan
je prostega časa, zato vljudno vabimo vse 
občanke in občane občine Dornava, da se 
nam pridružite.

Robert Šegula, 
predsednik UO ŠD Dornava

ŠD Polenšak in ZDRAV DUH V 
ZDRAVEM TELESU

Za zdrav duh v zdravem telesu skrbimo tudi na Polenšaku. Ne skr
bimo le za športne dejavnosti, ampak tudi, da se srečujemo vse gen
eracije in dajemo zgled mladim. Društvo deluje že osem let, vanj je 
včlanjenih 114 članov.
Vsi člani društva se trudimo, da bi skozi vse leto potekalo čim več 
športnih dejavnosti.
Tako je v zimskem času potekala rekreacija v telovadnici OŠ Dornava 
(igranje košarke, odbojke ... ). Kljub pomanjkanju snega smo dokaza
li, da smo potomci alpskih in nordijskih disciplin v smučanju. 
Pripravili smo progo za slalom, ki smo ga izpeljali 5. marca 2004 v 
Bratislavcih. Sodelovali so moški in ženske, juniorji in seniorji. 
Odlično pripravo proge in samega tekmovanja potrjuje veliko število 
tekmovalcev in gledalcev. Člani smučarske sekcije ŠD Polenšak so 
nam s trdim delom in voljo omogočili ugodno smuko skoraj mesec 
dni.
Tudi pred skoki se na Polenšaku ne ustrašimo, zato smo jih 7. marca 
2004 v treh kategorijah izvedli v Kmetovi grabi. Tudi na tej prireditvi 
sta bila organizacija in samo tekmovanje več kot odlična, saj so bili 
skoki dolgi tudi do 25 metrov.
Vsi člani društva se zelo radi družimo in tako spletamo trdne pri
jateljske vezi, zato smo 17. aprila 2004 priredili prvo tekmovanje v 
kegljanju na igrišču Kegljaškega kluba Drava. Tudi na to »prijateljsko« 
tekmovanje je bil odziv zelo dober, saj se ga je udeležilo kar 14 tek
movalcev s Polenšaka.
Prijateljskih tekmovanj, ki jih pripravljamo, se udeležuje veliko ljudi. 
Nekateri so tekmovalci, drugi samo gledalci. Po vsakem tekmovanju 
pregledamo uspehe, ki smo jih dosegli, se družimo in skupaj vese
limo.
Približuje se 9. občinski praznik občine Dornava in tako tudi športno 
društvo Polenšak pripravlja športne dejavnosti, ki se bodo zvrstile v 
mesecu juniju 2004:
4. 6. 2004 bo občinski turnir v namiznem tenisu,

5. 6. 2004 bo občinski turnir v malem nogometu.
Če ne verjamete, da smo dobri športniki in prijatelji, Vas vabimo, da se 
sami prepričate.
Seveda vseh športnih prireditev ne bi zmogli izpeljati brez denarne 
pomoči Občine Dornava, ki se ji ob tej priložnosti najlepše zahvalju
jemo. Prav tako velja zahvala PGD Polenšak, ki nam omogoča 
uporabo dvorane za izvedbo sestankov in raznih športnih srečanj, 
hvala pa tudi za pomoč pri izpeljavi raznih tekmovanj. Zahvala tudi 
vsem ostalim, ki nam kakor koli pomagate do uresničitve naših ciljev. 
Da bodo naše športne dejavnosti še bogatejše, bomo poskušali s 
pomočjo Občine Dornava na Polenšaku postaviti igrišče za odbojko. 
Vsi tisti, ki ste na naših športnih prireditvah Z NAMI, dokazujete, da 
skrbite za svoje zdravje in zdravje mladih, kar je največja vrednota živl
jenja.

Upravni odbor ŠD Polenšak



Glasilo Občine Dornava11. junij 2004 Stran -14

DELO MLADIH 
ČLANOV ORGANI
ZACIJE RDEČEGA 
KRIŽA NA ŠOLI V 
DORNAVI IN NA 

POLENŠAKU
Na prvem sestanku v mesecu septembru smo izbrali predstavnike 
Rdečega križa v oddelčnih skupnostih, se kasneje podrobno seznanili 
z organizacijo, z njenim namenom in načeli, seznanjali učence s prob
lemom drog (predvsem med mladimi) in kajenja. Učenci 7. in 8. razre
da, ki so obljubili, da ne bodo kadili, so podpisali tudi slovesno izja
vo, da se bodo obljubljenega tudi držali.
Zbirali smo prostovoljne prispevke za pomoč zapuščenim živalim in 
Društvu proti mučenju živali Maribor nakazali preko 50.000 tolarjev 
zbranega denarja.
Neozdravljivo bolnemu fantu iz tujine smo na njegovo željo poslali 
razglednico z dobrimi željami in verigo nadaljevali tako, da smo jo 10- 
krat razširili.
S temami na razrednih urah in z različnimi dejavnostmi po razredih 
smo obeležili teden otroka, dan zdravja, dan RK, u za veščah pomen 
krvodajalstva, nevarnost petard in drugih eksplozivov. 4. a-razred se je 
vključil v celoletni mednarodni projekt Varnost za vse, v katerem so 
spoznavali pomen varnega obnašanja v prometu in uzaveščali 
nevarnosti, ki na otroka prežijo na cesti.
V mesecu maju smo se udeležili medobčinskega tekmovanja Širjenje 
znanj o Rdečem križu. Trije učenci, ki so zastopali našo šolo (Ingrid 
Vrabl, Jana Petek in Blaž Ciglar), so se uvrstili na 5. mesto.
Teden Rdečega križa smo obeležili z razstavo, s proslavo v matični 
šoli v Dornavi in s proslavo v podružnici na Polenšaku. Ob tej 
priložnosti smo med mlade člane Rdečega križa sprejeli tudi učence 
1. in 2. razreda. Zelo veseli smo bili, da so se našemu vabilu odzvali 
tudi gosti, ga. Žalika Obran, predsednica območne organizacije 
Rdečega križa Ptuj, g. Franc Ciglar, predsednik krajevne organizacije 
RK Dornava, in ga. Milka Petek, dolgoletna učiteljica in mentorica 
mladih članov RK na šoli, sedaj članica odbora krajevne organizacije 
RK v Dornavi. Proslave na Polenšaku se je zraven že omenjenih gos
tov udeležila tudi ga. Mimica Korpar, predsednica mladih članov 
območne organizacije RK Ptuj.
Mladi smo še, a želimo biti dobri, pomagati sočloveku in živim bitjem 
v nesreči, skrbimo za svoje zdravje in varnost in trudimo se, da bi tudi 
drugi okrog nas postali ali ostali takšni.

Mentorica mladih članov RK na šoli.
Suzana Cmrekar

KO RK DORNAVA
Ob praznovanju 12. maja, mednarodnega dneva medicinskih sester, je 
potekala akcija zbiranja pripomočkov za osebno higieno v vseh javnih 
zavodih v RS.
Tako so se sestre iz Zavoda za varstvo in usposabljanje dr. Marijana 
Borštnarja v Dornavi organizirale in zbrale precej pripomočkov za 
osebno higieno, ki so jih potem člani O RK podarili ljudem, ki si težko 
kupijo te potrebne pripomočke. Iz sredstev ORK smo nabavili še nekaj 
steklenic mehčalca in ga dodali k ostalim pripomočkom.
Kakor vsako leto je ORK Dornava tudi letos pripravila program izleta 
za krvodajalce. Tako načrtujemo 5. in 6. junija izlet v Koper, da se na 
ta način vsaj delno zahvalimo ljudem za darovano kri, ki rešuje živl
jenje.
Prosimo, da se še naprej v čim večjem številu udeležujete krvodajal
skih akcij.
Hvala

Odbor RK
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Združenje organi
zacije ZB Polenšak, 
Dornava in Juršinci

V soboto, 22. maja 2004, je opravila svojo 21. letno konferenco kra
jevna organizacija Zveze združenj borcev in udeležencev NOB 
Polenšak in si postavila cilje in naloge za nadaljnje delo.
Organizacija šteje 55 članov, zahvaljujoč članom iz Dornave in Juršinc. 
Ni nas veliko, vendar je naše delovanje pestro in zavezujoče, saj 
obiskujemo vse prireditve in proslave, ki jih organizirata republiška ali 
območna zveza ZB Ptuj.
Podporni člani poskrbimo tudi za dobro počutje naših veteranov, da 
jim je v visokih letih življenja prijetno. Tako se jim zahvalimo za vse, 
kar so storili za našo svobodo in posredno tudi za samostojno domovi
no Slovenijo.
Moram povedati, da večkrat slišimo očitke, da nekateri člani niso bili 
dejavni borci v NOB, vendar poudarjam, da današnji člani niso nasled
niki prejšnjega totalitarnega režima, ampak simpatizerji vrednot, za 
katere so dali življenja naši borci.
Naša želja je, da se nam na občinski ravni pridružijo tudi veterani v 
samoosvojitveni vojni za Slovenijo. Nekateri dogovori že potekajo, saj 
bi tako ohranili to organizacijo in jo podprli z novimi kadri in novimi 
izkušnjami.
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Uredniški odbor

Slavica F. Petek
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Življenje v DU Dornava
11. junij 2004

Društvo upokojencev Dornava je 
med najštevilčnejšimi društvi v 
občini. Šteje tristo članov, od 
tega sta dve tretjini žensk in tretji
na moških.
Društvo ima obsežen program 
dela. Že nekaj let organiziramo 
letovanje za okrog petdeset 
članov v hotelu Delfin v Izoli. 
Letno izvedemo od pet do šest 
izletov v razne kraje Slovenije, 
organiziramo piknik za svoje 
člane in člane sosednjega društva 
s Polenšaka ali se priključimo k 
njim. Konec decembra imamo že 
tradicionalno srečanje, na 
katerem se še veselo zavrtimo. 
Pred zaključkom leta obiščemo 
vse občane, ki so stari nad 
osemdeset let, s skromnim dar
ilom in jim zaželimo mnogo 
zdravja z željo, da bi se še mno
gokrat srečali pred novim letom. 
V mesecu oktobru, mesecu 
starejših občanov, pa povabimo 
vse občane, stare nad sedemde
set let, na srečanje v kulturno 
dvorano, kjer po kulturnem pro

gramu obujajo spomine, pok
lepetajo, prisluhnejo predsed
niku društva in gospodu županu, 
ki se jim zahvali za opravljeno 
delo v našem kraju in jim zaželi 
zdravja.
Ob smrti naših članov se z 
velikim številom naših članov na 
krajevno običajen način poslovi
mo z zavitkom sveč in praporom. 
Da bi bilo slovo odmaknjeno v 
čim višjo starost, smo ustanovili 
sekcijo za zdravo življenje. Vsak 
petek se ob sedemnajsti uri zbi
ramo v rekreacijskem centru ob 
ribniku. Tam organiziramo razne 
športne in družabne igre. Očistili 
smo tudi stezi za balinanje in ju 
pridno uporabljamo. Vabimo še 
ostale člane, da nas bo več, da bo 
druženje prijetnejše, bogatejše in 
da bo koristilo večjemu številu 
upokojencev.
V lanskem letu smo ustanovili 
ribiško sekcijo društva upoko
jencev, ki v okviru ribiškega 
društva že drugo leto tekmuje z 
ekipo v športnem ribolovu na

regijskem tekmovanju Spodnjega 
Podravja društev upokojencev. 
Kljub letom, boleznim in utru
jenosti pa srečamo upokojence v 
skoraj vseh društvih, kjer še 
vedno priskočijo na pomoč. Na 
pomladanskih čistilnih akcijah 
smo vedno številčno zastopani, 
delamo pa še v prostovoljnih 
gasilskih društvih, pri Rdečem 
križu, ribiškem, turistično-etno-

grafskem, čebelarskem društvu 
in še kje.
Ob občinskem prazniku želimo 
vodstvu občine, vsem svojim 
članom in vsem občanom zdrav
ja in prijetnega počutja v našem 
okolju.

Marija Velikonja

Življenje v DU 
Polenšak

Ja, naše društvo je še živo. Novega vam ne morem povedati ničesar, 
saj peljemo delo in dejavnosti po že ustaljenih tirnicah.
Društvo trenutno šteje 190 članov. Kolo življenja pa se vrti in se ne 
ustavi. Vključujejo se novi člani, letos smo jih sprejeli 10, vendar jih 
skoraj toliko tudi umre, tako da se število članov letno dviguje za 
enega do dva.
Letos še nismo imeli kakšnih posebnih dejavnosti. Sodelovali smo le 
pri velikonočnem pasijonu in v maju opravili redni letni občni zbor, na 
katerem smo si postavili nov načrt za delo v letu 2004.
Prednostna naloga, ki se je že veselimo, je organizacija srečanja 
upokojencev na občinski ravni, saj smo gostitelji letos na Polenšaku. 
Srečanje bo v mesecu avgustu pred gasilskim domom na Polenšaku. 
Tako druženje nas povezuje in vzpodbuja k večjemu sodelovanju med 
društvi.
Potem je tu še letni izlet, ki ga bo treba izpeljati v zadovoljstvo in v 
okviru denarnih zmožnosti večine članov.
Jeseni nas zopet čaka trgatev pri Mali Nedelji, kjer si zaslužimo vino, 
ki ga skupaj porabimo za že tradicionalno martinovanje.
Tako bo leto hitro naokrog in zopet bomo obrnili nov list v knjigi živl
jenja, ki se tako hitro izteka. Zato ga izkoristimo, kolikor se da, imej
mo se radi, družimo se in se veselimo vsakega novega dne.

Slavica F. Petek

NABRITIMPRLEK

RIŠE:
VRTIČ SILVESTER
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SLIKOPLESKARSTVO

IZDELAVA FASAD IX

Janez Cigula, s.p. 
Dornava 106 a 
2252 Dornava

MESARSTVO
HERGA

W
MEZGOVCI 67/A 

2252 DORNAVA 

@02/754 01 16

** A

s' »r# Z
SE PRIPOROČAMO!

AVTOPREVOZNISTVO 
IN STORITVE Z 

GRADBENO MEHANIZACIJO
Branko Ciglar, s. p. 
Dornava 117 d 
® 02/755 04 11 
GSM: 041 692 033

Glasilo Občine Dornava 0|_flSH_O občine

--------------------------- 2004 M:

352(497.4 Dornava)

V 07T

VZDRŽEVANJE, UREJANJE, ZASAJANJE OKOLIC 
proizvodnja okrasnega grmičevja, sadik 

za balkone in enoletnic za cvetlične 
grede, urejanje okolic, skalnjakov,...

Jožica Kovačec
Tel.: 02/7551711, GSM: 041345 746

IZDELAVA IN MONTAŽA 
STAVBNEGA POHIŠTVA IZ

Aki in PVC PROFILOV

Anton Janžekovič, s.p. 
Mezgovci 8, 2252 Dornava

• okna
• vrata

® 02/754 01 70 • panoramske
fax: 02/754 01 71 stene
GSM: 041/758-668 *bIallc“"‘ ,

• zimski vrtovi

KOVAŠTVO IN 
KLJUČA VNIČARSTVO
rasse smiemi
2252 Dornava 54 
Tel./fax: 027755 01 91 
GSM: 041/699-334

ZA VAS IZDELUJEMO:

- kovana vrtna vrata,
- kovane ograje,
- kovane okenske križe,
- kandelabre, od 1 m do 

10 m višine,
- ter najrazličnejše kovaške in 

ključavničarske izdelke po naročilu.
Se priporočamo!

6000447,1
>CKVI>

Dornava 116/d 
2252 Dornava 
Tel.:02/754 00 30 
Fax:02/754 00 31

FAFIKNICA
Markovci 43 
2281 Markovci 
Tcl.:02/788 81 53

>tKP/>

Markovci 43 
2281 Markovci 
Tel.:02/788 81 55 
Fax:02/788 81 54

ZEKVI*
Prešernova 15 
2250 Ptuj 
Tel.:02/771 36 81 
Fax:02/771 36 80

GSM: 041-618-044, 
e pošta:branko.veselič@siol.net

HIDRAVLIČNI CILINDRI 
VSEH VRST o iS «

Za:
- kmetijsko mehanizacijo
- gradbene stroje 

strojegradnjo

Izdeluje in obnavlja:
Jože

PETERŠIČ, s.p.
Dornava 87/a 

2282 DORNAVA

Tel.:/fii: 02/754-00-15 
0 PETERŠIČ, s.p.

TRGOVINA IN POPRAVILO
MALIH KMETIJSKIH STROJEV

- kosilnic
- škropinic
- motornih žag
- kultivatorjev

AVTOMEHANIČNE STORITVE 
IN VULKANIZERSKE STORITVE

Davorin Peteršič, s.p. 

Dornava 76/a 
2252 Dornava 

« 02 755 09 41


